
Fællesmøde BF bakken, 11.04.19 kl. 20 
 
1. Sebastian (hus 3) valgt til ordstyre. 
2. Hus 25 er referent. 
3. Erik bemærker, at punkt 6b bør være en præsentation, ikke et debatemne, da der ikke 
foreligger et oplæg. Punktet kan ikke komme til afstemning næste gang, da. 
Er godkendt. 
 
4. Ingen bemærkninger. Det er godkendt. 
 
5.a Flemming orienterer. 2 brønddæksler er tildækkede: Kommunen forlanger de kommer frem. 
Der foreslås at hyre en entreprenør til dette. Endvidere forslag om ændring af budskadset ved 
”Skeltoften / Hus 1”. Mere debat om landskabet ved ”Skeltoften / Hus 1”. Erik argumenterer for at 
lade buskadset være. 
Afstemning: ingen imod. 
 
5.b Der diskuteres hvornår, det er sikkert at køre med maskiner på marken. Det er tidligst sikkert 
at kører til efteråret. 
Afstemning: Det skal udføres, når entreprenøren siger, det er sikkert. Der accepteres et beløb på 
14.000 dkr samt det løse. 
 
6.a El-stander til El-biler ved Arne. 
”De der kommer sidst, kommer til at betale en højere omkostningspris”. 
Debat om pricippet for financieren. 
Mik og Arne vender tilbage med revideret forslag, herunder grave-planen. 
Der varsles flere extra-ordinære møder, da jordvarme-projektet skal i gang til juni. 
Der opfordres til input til Mik og Arne. 
 
6.b Louise og Eva præsenterer mundtligt idegrundlaget for 1. sals TV-rummet. 
Ditte foreslår ”arbejdspladser” ind i 1. salen.  
En pointering af ”børne-funktionalitet”. 
Gulvet foreslås slibning på hele 1. salen. 
Bekræftelse af standen af muren ved skårstenen før vedligeholdelse. 
Gruppen vender tilbage med et egentligt udkast samt budget. 
Gruppen kan købe madrasser inden for 5000kr. 
 
7. intet 
 
Efter bedste evne, jacob 
 
 


